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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus for the heat treatment of a continuously moving web of material (1), in which a bypass flap (16) for closing or
opening a bypass opening provided in the fan housing (6) is provided, which is arranged lower than the web of material (1). In this manner, the flow
path (18) of the bypass air is formed, in bypass operation, exclusively in the lower region of the chamber (10) so that the web of material (1) is not
affected by the bypass air.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Wärmebehandlung einer kontinuierlich bewegten Warenbahn (1), bei der eine Bypass-Klappe (16) zum
Absperren oder Öffnen einer im Ventilatorgehäuse (6) vorgesehenen BypassÖffnung vorgesehen ist, die tiefer als die Warenbahn (1) angeordnet ist.
Auf diese Weise bildet sich im Bypass-Betrieb der Strömungsweg (18) der BypassLuft ausschließlich im unteren Bereich der Kammer (10) aus, so
daß die Warenbahn (1) von der Bypass-Luft nicht berührt wird.
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